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متن پرسش

سلام استاد عزیز: خدا قوت. سوال من اینه که ما تن را ابزار نفس حساب می کنیم آیا این ابزار است

که بیمار می شود و مثلا مسکن می خورد و بدنش ساکت می شود؟ نفس در این موارد چه جایگاهی

دارد؟ پیشاپیش از پاسخگویی شما متشکرم.

متن پاسخ

 باسمه تعالی: سلام علیکم: عموماً در این موارد یا بدن انسان به تعادل میرسد مثل درمانهای صحیح

و سالم که در این مورد نفس، آرام میشود و یا نفس را با داروهای منفی فریب میدهیم تا گمان کند

جسم و بدن سالم شده است. پس بستگی به نوع دارو دارد. ظاهراً اکثر داروهای مسکن نفس را

فریب میدهد ولی اینهم کلی نیست. موفق باشید


